

# Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 03.11.2025

| <b>Deltagere:</b> Michael Helsinghoff, Tommy Lauth, Adam Barkhaus, Thomas Mikkelsen og Kim Terp<br><b>Tid:</b> 19.00<br><b>Sted:</b> Klubhuset (lokale er booket) |                          |                              | <b>Mødeleder:</b> Adam Barkhaus<br><b>Referent:</b> Tina Sandager<br><b>Fraværende med afbud:</b><br><b>Særlige indbudte:</b> |     |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------|------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|                                                                                                                                                                   | Emne                     | Hvad skal vi udrette? Formål | Proces                                                                                                                        | Tid | Beslutning og hvem gør hvad?                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
| 1                                                                                                                                                                 | <u>Agenda</u>            | Godkendelse af agenda        |                                                                                                                               |     | Godkendt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
| 2                                                                                                                                                                 | <u>NIF/HG kvinder</u>    |                              | Adam/Kim                                                                                                                      |     | *AB/KT har deltaget i første møde, hvor også Lars, Tina (formand), John (rep. For NIF), Peter og Vivi deltog.<br>*General snak om deres oplevelser fra mødet<br>*Der er udpeget en person, som står for de adm. ting. så der fremover bør være styr på dette.<br>*Pigerne på holdet er medlem af HG, som har licensen og skal derfor betale kontingent i HG. De samme penge overføres tilbage til holdet<br>*Aftalen med NIF/HG kvinder skal opdateres med alle aftaler der er lavet – AB/KT er tovholder på dette<br>*TL laver en oversigt over, hvad der tidligere er bidraget med økonomisk fra HG<br>*Næste møde er på torsdag 6/11-25                                                                                                                                                                                                           |
| 3                                                                                                                                                                 | <u>Nyt fra formanden</u> |                              | Adam                                                                                                                          |     | *Der er aftalt at alle vigtige dokumenter ol. skal gennem på Google Drive – så alle i bestyrelsen har adgang til disse. Alle skal give en Gmail til KT, så han kan oprette adgang<br>*HIC har fået ny bestyrelsesformand - Pia Knorr<br>*Jesper Schultz Jørgensen er midlertidigt tiltrådt som centerleder i HIC<br>*Ny kontaktperson hos Seiffert er Katrine<br>*Vi har modtaget en oversigt på hvilke nøgler der er udleveret til HG. Denne liste skal opdateres. TSC sørger for dette<br>*Aftalt med HIC at vi får ryddet buskads ved kunsten, så det er til at finde boldene<br>*AB har spurgt på mere plads hos HIC. KT har fået finansieringen af 10 m2 skur<br>*U11 drenge mangler træner, så det arbejdes der på at finde<br>*Det er besluttet i bestyrelsen at sætte kontingent op på elite-spillere. Hvor meget skal aftales på næste møde |

|   |                |                               |                  |  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |
|---|----------------|-------------------------------|------------------|--|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 4 | <u>Årshjul</u> | Gennemgang for kommende måned |                  |  | <ul style="list-style-type: none"> <li>*Revidering af årshjul – gennemgået, små ændringer</li> <li>*Oprydning i Klub Office</li> <li>*Opdatering af hjemmeside – opgave til hele bestyrelsen til næste møde</li> <li>*Bestille gavekort + udlevering af disse – Thomas tager denne opgave (TSC hjælper med at sætte det i gang)</li> <li>*Godtgørelse til årgangsansvarlige – TL sætter igang</li> </ul>                                                                                                                                                                                   |
| 5 | <u>Økonomi</u> |                               | Tommy orienterer |  | <ul style="list-style-type: none"> <li>*Der er styr på det hele.</li> <li>*Der er tilmeldt fodboldskole for 2026</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| 6 | <u>Kiosk</u>   |                               | Kim orienterer   |  | <ul style="list-style-type: none"> <li>*KT informerer om mail fra Morten, Humle, som først kan være klar med kioskvogn primo 2026.</li> <li>*Vi forsøger en ny anden til kioskvognen. MH tager en snak med mulig afløser. Efterfølgende skal der laves en klar forventningsafstemning og skriftlig aftale omkring kioskvognen</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                   |
| 7 | <u>Evt.</u>    |                               |                  |  | <p>KT</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>*forslår om vi kan flytte møderne til første tirsdag i md. kl. 19.45 i vinterperioden (til og med april) – TSC flytter dette</li> <li>*KB har fået godt styr på materialerne</li> <li>*Ny aftale er lavet for HGQ til pigetøj</li> <li>*Der mangler målmandstræning. Thomas har tidligere tilbudt sin hjælp, men pt. kan det ikke lade sig gøre hver uge pga. arbejde TSC</li> <li>*Koder tilsendt fra Henning skal gemmes på Google Drive – TSC gør dette</li> <li>*Jens Erik fødselsdag - TL deltager på vegne af HG Fodbold</li> </ul> |
| 8 |                |                               |                  |  | <p><b>Punkter til næste møde:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>*Hjemmeside skal opdateres</li> <li>Bla. med hvad man får som spiller + I vinterperioden kan der kun garanteres én træning pr. ugen</li> <li>*Alle i bestyrelsen skal kigge hjemmesiden igennem for opdatering</li> <li>*Hvordan kører vi sponsorerer for hele klubben</li> <li>*Det er besluttet i bestyrelsen at sætte kontingent op på elite-spillere. Hvor meget skal aftales på næste møde</li> </ul>                                                                                                    |
| 9 |                |                               |                  |  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |
|   |                |                               |                  |  | Næste møde 2. dec. 2025 kl. 19.45                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
|   |                |                               |                  |  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |